

Date: 19th September, 2023.

Subject: Bus Release Procedure.

Dear Bus Parents,

Please be informed that if you want to pick the child by car, you need to call us one hour prior to end time so that we can issue the Bus Release for the same, kindly do not hesitate to call Ms. Amina: 054-7924394 or school No: 06-7423222.

Information is then passed on to the different departments before the child is brought down to the reception. This process takes 30-40 minutes of our time.

Please do not call the bus nanny or class teacher directly to avoid any miscommunication.

Coming to school directly at the end time to collect the child, leaves us with insufficient hands to help you promptly making you certainly upset with our services.

Many Thanks for your understanding and continuous support.

Yours Sincerely,
Dr. Kishor Pillai



Director/Principal

الموضوع : إجراءات عدم استخدام الحافلة المؤقت.

أولياء أمور طلبة الحافلات الأعزاء:

نفيدكم علمًا في حال رغبتكم باصطحاب ابنكم/ابنتكم بالموصلات الخاصة وعدم ركوب الحافلة ليوم واحد، نرجو منكم الاتصال قبل ساعة واحدة من وقت انتهاء الدوام المدرسي حتى نتمكن من إصدار استمارة البقاء في المدرسة، لا تترددوا في الاتصال بالسيدة أمينة: 054-7924394 أو على رقم المدرسة: 06-7423222.

بعد إصدار الاستمارة سيتم نقل المعلومات إلى الأقسام المختلفة قبل إحضار الطالب/ة إلى مكتب الاستقبال، إن إتمام هذا الإجراء سيستغرق من 30-40 دقيقة.

يرجى عدم الاتصال بمشرفة الحافلة مباشرة أو معلم الصف لتجنب أي خطأ في إتمام الإجراءات بالطريقة الصحيحة.

القدوم إلى المدرسة مباشرة في نهاية وقت الدوام المدرسي لاصطحاب طلبة الحافلات لن يمكننا من مساعدتكم على الفور لعدم توفر المساعدات في هذا الوقت مما سيسبب الشعور بالازعاج لذلك يرجى الإلتزام بما ذكر أعلاه.

شاكرين لكم حسن تعاونكم الدائم معنا.